
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testülete

ÖKÖRITÓFÜLPÖS

Száma:Ö/35-21/2013/ált.

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. augusztus 28-án 
tartott NYÍLT ülésének:

a./ Jegyzőkönyve:175-től – 180-ig
 b./ Tárgysorozata: 1-től – 2-ig
c./ Határozatai: 74-től –76-ig
d./ Rendeletei: -

Tárgyalásra 
/nyilvános ülésen/

1./ A Szatmári Kistérségi Szociális Alapszolgáltatási Intézményi Társulás Nagyecsed 
intézményvezetői pályázatának véleményezése
Előadó: Szabó Béla polgármester

2./ Egyebek

Ököritófülpös, 2013. augusztus 28.

Tisztelettel:
 Szabó Béla 

       polgármester

/: Szabó Béla :/ /:Soltész Ferenc Dávid :/
   polgármester   jegyző



JEGYZŐKÖNYV

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének 2013. augusztus 28-án tartott
nyilvános ülésén.

Az ülés helye: Ököritófülpösi Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 

Jelen vannak :
Szabó Béla polgármester
Szécsi Bálint alpolgármester
Mezőssy Gyöngyi
Kiss László
Kukucskáné Laboncz Márta
Tarczali Gyuláné
Kajus László

Tanácskozási joggal megjelent  :   Soltész Ferenc Dávid jegyző
                               

Szabó Béla polgármester köszönti  a megjelenteket.  Megállapítja,  hogy a képviselő-testület
határozatképes, mivel a 7 fő testületi tagból 7 fő az ülésen megjelent. Az ülést megnyitja.

Megkérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokkal 
egyetértenek, vagy van-e más javaslat? 

Ököritófülpös Képviselő-testülete 7 igen szavazattal a meghívóban szereplő napirendi pontot 
elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Mezőssy Gyöngyit és Kukucskáné Laboncz Mártát javasolja.
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítők személyét egyhangúlag elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítők Mezőssy Gyöngyi és Kukucskáné Laboncz Márta.

1./ A Szatmári Kistérségi Szociális Alapszolgáltatási Intézményi Társulás Nagyecsed 
intézményvezetői pályázatának véleményezése
Előadó: Szabó Béla polgármester

Szabó Béla polgármester: Az első napirendi pontban a Nagyecsedi Alapszolgáltatási Központ 
vezetői pályázatát kell véleményeznünk. Fodorné Papp Ilona 5 éves vezetői megbízása lejárt. 
Nagyecsed kiírta a pályázatot. Egy pályázat érkezett határidőre, az eddigi vezetőé, Fodorné 
Papp Ilonáé. Nagyon jó kapcsolatot ápolunk vele, korrekt, megbízható ember és szakmailag is
kitűnő munkát végez. Ki lett küldve a pályázati anyaga a meghívóval együtt. Van-e kérdés?  

Kukucskáné Laboncz Márta: Nekem a jegyző úrhoz lenne kérdésem. Volt meghívó küldve 
Fodorné Papp Ilona részére? 

Soltész Ferenc Dávid jegyző: Nem volt.

Kukucskáné Laboncz Márta: Nem kellett volna meghívni az ülésre, hogy kérdéseket 
tehessünk fel neki? 
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Soltész Ferenc Dávid jegyző: Azért nem hívtuk meg, mert egyrészt csak véleményezési joga 
van a testületnek a pályázati anyaggal kapcsolatban, amit mindenki megkapott, másrészt 
másik 10 település is érdekelt, és mindenki ezen a héten tartja az ülést.

Kukucskáné Laboncz Márta: Akkor ez azt jelenti, hogy az törvényes, hogy nem lett küldve 
Fodorné Papp Ilona részére meghívó? Nem kell meghívni a pályázó személy nevét?

Soltész Ferenc Dávid jegyző: Igen. A testületnek a pályázatot kell véleményezni.

Kukucskáné Laboncz Márta: Annyit szeretnék még kérni, hogy ezentúl a hozzászólásaim 
lényege legyen benne a jegyzőkönyvbe. 

Kajus László: Én is úgy gondolom, hogy túl rövid így a jegyzőkönyv. Részletesebbek kellene 
lennie. A hozzászólásokat kellene tartalmaznia. 

Soltész Ferenc Dávid jegyző: A jegyzőkönyveknek a döntéseket kell tartalmaznia. Szó 
szerinti jegyzőkönyvet nem kell vezetni, de ezentúl részletesebben írjuk a jegyzőkönyvet.

Szabó Béla polgármester: Azért vannak a jegyzőkönyv hitelesítők, hogy aláírásukkal 
egyetértésüket fejezik ki a jegyzőkönyv tartalmi egyezőségével kapcsolatban.
Van-e még kérdés? Amennyiben nincs, kérem, aki egyetért azzal, hogy Fodorné Papp Ilona 
kinevezését támogassuk, az kérem, kézfenntartással szavazzon.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, egyhangúan a következő határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
74/2013.(VIII.28.)Kt.

Határozata

Szatmári Kistérségi Szociális Alapszolgáltatási Központ vezetői 
pályázat véleményezéséről

A Képviselő-testület

Megismerve a Szatmári Kistérségi Szociális Alapszolgáltatási Központ vezetésére benyújtott
pályázatot, véleményét az alábbiak szerint rögzíti:

A benyújtott pályázatban írtakat támogatja, és a pályázó személyében megfelelő garanciát lát
arra,  hogy  az  intézmény  a  továbbiakban  is  az  eddigi  jó  színvonalon  működhessen.
Mindezekre  tekintettel  a  munkáltatói  jogkört  gyakorló  Szatmári  Kistérségi  Szociális
Alapszolgáltatási Intézményi Társulás Nagyecsed Társulási Tanácsa felé támogatja Fodorné
Papp Ilona (sz.: Papp Ilona, Nyírbátor, 1974.08.15., an.: Balabán Mária) Nagyecsed, Deák u.
86. sz. alatti lakos intézményvezetői megbízását 2013. szeptember 1-től 2018. augusztus 31-ig
terjedő határozott időre.

Felelős: Szabó Béla Polgármester
Határidő: 2013. augusztus 31.

2./ Egyebek
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Szabó Béla polgármester: Még néhány dologról beszélnünk kellene. A Nemzeti Földalaptól 
kaptunk egy ingatlant, amire az igényt elektronikusan nyújtottuk be. Az ingatlan a Béke utcán
van, a 373 helyrajzi szám alatt van nyilvántartva. Körülbelül 3000 négyzetméter. A terület 
önkormányzati tulajdonba kerüléséhez szükség van egy testületi döntésre. Van-e hozzászólás?
Amennyiben nincs, kérem aki egyetért azzal, hogy az előbb említett földterület 
önkormányzati tulajdonba kerüljön, az kézfenntartással szavazzon.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, egyhangúan az alapító okirat módosítását elfogadta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
75/2013.(VIII.28.)Kt. 

Határozata

1. Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 2013. 
évi CXVIII. Törvény 1. melléklete szerinti állami tulajdonú, Ököritófülpös 373. hrsz. alatt 
nyilvántartásba vett ingatlant Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat tulajdonába kívánja 
venni.

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Szabó Béla polgármestert a szerződés megkötésére.

Felelős: Szabó Béla polgármester
Határidő: Azonnal

Szabó Béla polgármester: A TRV Zrt. azzal a kéréssel fordult az önkormányzatokhoz, hogy
vásároljanak  10.000.-Ft  névértékű  részvényt  38.200.-Ft-ért.  Ez  az  államosított  víziközmű
vagyonban  való  tulajdonjogot  jelent.  Törvény  írja  elő,  hogy  az  önkormányzatoknak
tulajdonjogot kell, hogy szerezzenek a TRV Zrt-ben. Megküldték az adásvételi szerződést is.
Ennek az elfogadásához kérem a hozzájárulásotokat.  Van-e kérdés? Aki egyetért azzal, hogy
a TRV Zrt-ben az önkormányzat törzsrészvény vásárlással tulajdonjogot szerezzen, az kérem,
kézfenntartással szavazzon.  

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének
76/2013.(VIII.28.)Kt. 

Határozata

1. Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a TRV 
Zrt. megkeresése szerint felajánlott, 10.000.-Ft névértékű törzsrészvényt vásárol a Magyar 
Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-től a TRV Zrt-ben.

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Szabó Béla polgármestert a szerződés aláírására.

Felelős: Szabó Béla polgármester
Határidő: Azonnal

Szabó Béla polgármester: A polgárőrség megkeresett bennünket, hogy az autójuk javításához
adjunk 40-50 ezer Ft-ot. Tavasszal az újrainduló polgárőrségnek már adtunk pénzt tankolásra,
cégautó adóra.  Azóta Harkai Lajos lemondott,  most nincs vezetője a polgárőrségnek. Úgy
gondolom, hogy zűrzavar van náluk, ennek ellenére azt gondolom, támogassuk őket. 
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Tarczali  Gyuláné:  A  polgárőrség  ha  nincs  bejegyezve  a  bírósághoz,  akkor  nem  is
támogathatjuk őket.

Szabó  Béla  polgármester: De  be  vannak  jegyezve.  A  vezető  személye  a  bíróságon  még
mindig Veres Zsigmond, aki már régen lemondott. Azért nem szűntették meg az egyesületet,
mert akkor be kellene szolgáltatni a vagyont az országos polgárőrségnek.

Tarczali Gyuláné: Akkor nem működik törvényesen, mivel a változások nem lettek átvezetve.

Kukucskáné Laboncz Márta:  Akkor támogassuk őket, ha majd teljesen törvényesen fognak
működni.

Kajus László: Törvényesen működnek, mert van engedélyük.

Szabó  Béla  polgármester: A  pályázatokhoz  kérik  a  bírósági  végzést,  viszont  törvényes
képviselőjük  nincs  bejegyezve.  Tavasszal  Zsiga  lemondott,  tiszteletbeli  elnök  lett,  és
megválasztották  Lajost.  Mivel  nem volt  határozatképes  az  ülés,  ezért  semmis  volt  Lajos
megválasztása. 

Tarczali Gyuláné: Körülbelül 5 aktív tagja van a polgárőrségnek.

Szabó Béla polgármester: Mit javasoltok? Adjunk-e nekik pénzt az autóra.

Tarczali Gyuláné: Így felesleges az autó.

Szabó Béla polgármester: Kössük feltételhez? 

Szécsi Bálint: Ha bemutatják a működőképességet igazoló iratokat, akkor térjünk vissza a 
támogatásra. 

Szabó Béla polgármester: Jó. Akkor ha rendezik a soraikat, akkor visszatérünk a kérdésre. 
Szavazásra most nem bocsátom a kérdést. Térjünk át a közeledő Körtefesztiválra, és a 
szakmai program megszervezésére. A szakmai program lebonyolítására Kiss Dánielt kértem 
fel, és el is vállalta. A körtés bemutatása után a Házasságkötő teremben lesznek a 
prezentációk a körte termesztésével kapcsolatban.  

Tarczali Gyuláné: Javaslom, hogy a körtetermesztőknek személyesebb meghívót küldjünk. A 
múlt évben valamiért nem jutottak el a címzettekhez megfelelőképpen.

Soltész Ferenc Dávid: A meghívókat most a diákmunkásokra bíztam. Felosztották egymás 
között az utcákat, és így hordták ki a meghívókat.

Kajus László: A mi utcánkba nem ért el a meghívó. Nem kaptunk.

Szabó Béla: Sajnos ez a probléma az előző évek során is fennállt. Nem az első eset. A kisebb 
utcákat, közöket rendszeresen elfelejtik, mint például a Táncsics közt. Meg kell még 
beszélnünk a pálinkaverseny felelősét, és valakinek le is kell zsűriznie. Lakatos Tibort már 
egy hete nem tudom elérni, szerintem külföldön tartózkodik. Cservenyák Lászlót fogom 
megkeresni, ő a Pálinka Lovagrend tagja. A képviselő urak közül valakinek el kellene 
vállalnia a felelősséget a pálinkaverseny megszervezéséért.

Tarczali Gyuláné: Én azt mondom, legyen Laci. Elvállalod?
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Kiss László: Ha Laci vállalja a lebonyolítását, és nem kell kóstolgatnom a pálinkát, akkor 
igen, elvállalom.

Kajus László: Jó, vállalom én.

Szabó Béla: Akkor ezt megbeszéltük. Következő lenne a színpaddíszítés, amit meg kell 
beszélnünk. Maricára, Bettire, és a diákmunkásokra gondoltam. Ha van jobb ötletetek, 
mondjátok. Konferálni is kell minimum két ember, mert egy embernek ez nagyon hosszú lesz.

Szécsi Bálint: Kik vannak, akik szóba jöhetnek?

Tarczali Gyuláné: Dobosné Zsuzsa? Tavaly ő volt az egyik, ha jól emlékszem. De ő most nem
dolgozik bent.

Kukucskáné Laboncz Márta: És még iskolás gyereke sincs.

Tarczali Gyuláné: Bandáné vagy Czinéné? Tamás is az iskolában dolgozik már.

Szabó Béla: Fogok beszélni Danival, biztos tudnak segíteni, és el fogja vállalni két tanárnő. A
Csihuhuról tudunk-e valamit?
 
Soltész Ferenc Dávid: A nyíregyházi céggel beszéltem, de nem adtak még egyértelmű választ.

Kukucskáné Laboncz Márta: Pedig jó lenne, mert a kifejezetten a gyerekeknek nincs program.

Szabó Béla: Fel kell hívni, aztán jöjjön. Tudom, hogy nincs programja, augusztus 20-ig 
lezajlottak a nyári programok, szeptember van, a gyerekek iskolában vannak.

Tarczali Gyuláné: A nyíregyházi tartozik nekünk.

Soltész Ferenc Dávid: Akkor felhívom őket.

Kajus László: Akkor ezek a programok biztosan lesznek?

Szabó Béla: Eddig csak a Talán Teátrum mondta le. Tavaly volt olyan, hogy két nappal előtte 
mondták le.

Kiss László: Charlie és Balázs Fecó biztos két órás lesz?

Szabó Béla: Az biztos.

Mezőssy Gyöngyi: Legalább is pakolással együtt.

Szabó Béla: Előtte másfél órát kértek pakolásra.

Kajus László: Ezért lesz a következő műsor más helyen. 

Tarczali Gyuláné: A fellépőket fogadni kell, el kell látni. Szükség lenne legalább négy 
emberre. Lesz, akit oda kell kísérni a színpadhoz, lesz akit vissza. A tánccsoportok fogadását 
Laci nem vállalod el?

Kajus László: Dehogynem.
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Tarczali Guláné: Jön akkor a Csihuhu? És mennyiért?

Soltész Ferenc Dávid: 13.500.- Ft óránként.

Szabó Béla: Ha a Leader programban benne van, akkor nem szedhetünk pénzt. Nincs külön 
százezer forintunk erre.

Kukucskáné Laboncz Márta: De ha nincs belépő, a szülők felültetik rá a gyereket.

Szécsi Bálint: És mi van akkor, ha céltudatosan csináljuk. Elhívjuk délután három órára, és 
elvállaljuk azt az ötvenezer forintot.

Kukucskáné Laboncz Márta: Déltől délután öt óráig elég lenne.

Tarczali Gyuláné: Eljön fél áron. Azt mondta.

Szabó Béla: Az önkormányzat részéről nem finanszírozzuk, ez biztos. Vagy egyéb forrásból, 
vagy az iskolai alapítványból. A támogatásban nincs benne, ezért nem lehet abból a pénzből.

Tarczali Gyuláné: Akkor ne hívjuk. És támogatót nem lehet keresni?

Szabó Béla: Támogatást már kaptunk a Young Kft-től húst, Nyír-Flop Kft-től ötvenezer 
Forintot, a Kristályvíztől szintén. Ezeket az embereket már megkerestem, egy részüket még 
csak fogom, de sajnos ez nem sok pénz. 

Tarczali Gyuláné: A vendégek fogadását Lacival, Gyöngyivel és Mártival elvállaljuk. 

Kajus László: Sátor is kell a színpad mellé, hogy a fellépők tudják hova rakni a 
felszerelésüket.

Szabó Béla: Lesz sátor is, az öltözőben is rendben lesz minden, megkértem Zolit, nézze át 
hogy rendben legyen minden. Felkértem a polgárőrséget, hogy négy embert biztosítsanak arra
a napra.

Mivel kérdés, felvetés nem volt, a polgármester megköszönte a részvételt, majd az ülést 
bezárta.

K.m.f.

/: Szabó Béla :/                            /: Soltész Ferenc Dávid :/
 polgármester                                 jegyző

Mezőssy Gyöngyi                     Kukucskáné Laboncz Márta

Jegyzőkönyv-hitelesítők
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